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Sv. Ivan Fisher, biskup i mučenik, iznio je divne riječi o našem Gospodinu. Učinio je to u
izlaganju o psalmima. Isusa Krista naziva našim svećenikom. Spominje izraz  “njegovo divno
tijelo“ koje naziva našom žrtvom. Žrtvom, koju je prinio na žrtveniku križa (viseći na križu) za
spas svih ljudi. Prolivena, presveta krv našega otkupljenja, nije krv žrtvenih životinja (kao što su
se prinosile životinje u Starom zavjetu) nego je to presveta krv “nevinoga janjeta“ Isusa Krista,
našega spasitelja (Kralja vremena i vjekova). Nastavlja da hram u kojem je naš Krist - svećenik
prinio žrtvu, naziva nerukotvorenim, taj hram je podignut samom snagom Božjom. Svoju
presvetu krv prolio je pred očima svijeta, u hramu koji je sagrađen od same Božje desnice. On
smatra da taj hram ima dva dijela. Jedan je zemlja na kojoj mi ljudi sada živimo, a drugi je nama
još nepoznat, koji smo grješnici i smrtnici. Prvu žrtvu, Gospodin je prikazao dok je bio još ovdje,
na zemlji, kada je podnio tešku i gorku smrt, viseći na drvenom križu. Zatim je ušao u svetinju
nad svetinjama (sv. Ivan Fisher ovdje misli na nebo), kad je po vlastitoj presvetoj krvi, obukao
novu “odjeću besmrtnosti“. Tu u nebu, pred prijestoljem je nebeskoga vječnoga Oca, prikazao
svoju neprocjenjivo vrijednu presvetu krv, koju je, navodi, “sedam puta“ prolijevao za sve ljude
koji su sagriješili, koji su pod “zakonom grijeha“. Kristova žrtva sa presveto prolivenom krvlju,
toliko je Bogu draga, mila, da nam se ubrzo smiluje čim pogleda na nju, te je ubrzo prema
onima koji se kaju, zaista blag i milosrdan. Kaže da, na našu sreću, ne prikazuje se samo
jednom na godinu, kao što je to bilo kod Židova (Stari zavjet, stari hram - jednom godišnje
ulazak u svetinju nad svetinjama). Gospodin je sada tu, svaki dan, sat, čak i čas! On nam daje
trajnu utjehu i trajno utočište. Našli smo vječno otkupljenje. Svi smo sudionici te svete i vječne
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žrtve, ako se iskreno kajemo, tražimo oproštenje i činimo pokoru za svoje grijehe. Ljudi trebaju
slobodno i čvrsto odlučiti, da se više ne će vraćati na staro, nego da će ustrajati u nastojanjima
oko krjeposti. Završava divnim riječima sv. Ivana. Svi imamo zagovornika kod Oca, Isusa, koji je
žrtva pomirnica za naše grijehe i za grijehe čitavoga svijeta.
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